



Bandoneon Wu Yung Lung (Taiwan) 班多鈕 吳詠隆 (台灣)

WU went to Buenos Aires, Argentina for learning bandoneon with Maestro Walter Rios. After returning to Taiwan, he is engaged in arrangement, incidental music, and bandoneon & flute performance.

Wu won numerous international prizes, including the first prize of the 49th International Accordion Competition Klingenthal(Bandoneon category), the first prize of the 4th Lanciano Competition (Bandoneon).

During the residence in Argentina, he had been invited to perform in Salón Dorado de la Legislatura and tour Tokyo, Osaka, Nagoya, Kyoto and Seoul with famous Japanese bandoneon player Ryota Komatsu. Mark currently leads the Tango Emocional Ensemble in Taiwan.

2009年遠赴阿根廷布宜諾斯艾利斯師事與皮亞佐拉亦師亦友的班多鈕手風琴大師 Walter Rios。返國後，從事編曲、配樂、手風琴/長笛演奏工作。曾贏得多項國際比賽獎項，包括第49屆德國克林根塔國際手風琴大賽班多鈕組首獎、第4屆義大利蘭恰諾國際手風琴比賽班多鈕組首獎等。

旅居阿根廷曾受邀至 Salón Dorado de la Legislatura 演出並數度受邀參與日本手風琴家小松亮太之探戈樂團於台北、東京、大阪、名古屋、首爾等地演出。除了多次於台北探戈節、香港探戈舞會演出，並將於今年10月受邀於東京國際探戈節演出之外，亦經常於國內外各探戈推廣團體、大學、電台、兩廳院等演出及舉辦專門性講座。近年重要演出活。目前為 Tango Emocional Ensemble 團長。

Violin Momoko Aida (Japan) 小提琴 会田桃子 (日本)

出生於橫濱，三歲開始學小提琴，畢業於桐朋學園大學音樂部。由於對皮亞佐拉的音樂和阿根廷探戈感興趣，開始跟手風琴選手小松良太的探戈樂隊“小松亮太&The Tangisutsu”一起演出。畢業後，然後經常去布宜諾斯艾利斯與當地的音樂家一起演出，回國後成立Cuarteto Cuatrocientos (2000) 和Orquesta Aurora (2009) 探戈樂團，更在2014灌錄大碟Al cielo desierto。

Born in Yokohama, Japan, Aida Momoko started violin at the age of 3 and graduated from Toho Gakuen School of Music. With strong interest in the music of Astor Piazzolla and Argentine tango, she started playing with bandoneonist Ryota Komatsu and his band "The Tangisutsu". After graduation, she visited Buenos Aires to learn and play live concerts with tango musicians as well as entering the Buenos Aires City Tango Orchestra School. Upon her return to Japan, Aida founded Cuarteto Cuatrocientos (2000) and Orquesta Aurora (2009). In 2014 she recorded her first solo album "Al cielo desierto".



02.11.2016

Sheung Wan Civic
Center Theatre
上環文娛中心劇院

Wed (三) 7:30pm

Tickets available now at URBTIX outlets: www.urbtix.hk/
Enquiries: 31882466 Website: www.innonation.com.hk

主辦

Presented by



合辦

Co-presented by



*折扣優惠 Discount Scheme

全日制學生、60歲以上高齡人士、殘疾人士折扣優惠。

Discount tickets are available for full-time students, senior citizens aged 60 and above and people with disabilities